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L'Ajuntament d'Olot, ahir a la nit, va aprovar la an�lisi i la fase de propostes

dels mapes d'equipaments esportius i culturals. Es tractava de  comprovar la

situaci� actual i  proposar els elements que l'Ajuntament considera necessaris per

la ciutat d'ara al 2020. Pel que fa als equipaments esportius la proposta suposa

una despesa de 15 milions d'euros i en equipaments culturals  la idea �s de 10

milions d'euros. La inversi� es preveu en uns 10 anys i est� condicionada a les

disponibilitats econ�miques de la Generalitat i tamb� del municipi. Pel que fa a

equipaments esportius han comptabilitzat una zona de camps de futbol, una

piscina coberta i un edifici de serveis als pavellons del Pla de Llacs. En tant que a

equipaments culturals van manifestar la necessitat d'una bibl�oteca, d'un espai

d'art. A m�s preveuen reformar la pla�a de braus. Els acords es van prendre per

unanimitat a excepci� de l'abstenci� del regidor popular, Joaquim de Trinxeria en

esports.

Tant el regidor d'Esports, Joaquim Monturiol (PSC); com la regidora de Cultura,

Anna Torrent (CiU), van precisar que el determini de le necessitats era necessari

per poder optar a ajuts de la Generalitat. Van explicar que la confecci� del mapes

es va fer amb temps i curositat.

El debat el va principiar, Joaquim de Trinxeria (PP). Va qualificar de carta als reis

d'orient les propostes. Tamb� va dir que estaven fora de temps. "Quan hi havia

diners van fer pavellons en localitats que ara per fer-hi alguna cosa hi han de fer

ball", va dir respecte a la Generalitat. Va lamentar que l'Ajuntament construeixi

equipaments per contentar sectors de poblaci� nomes per aconseguir vots davant

la immin�ncia de les eleccions. Moises Font (PxC) va  mostrar el seu acord amb

els mapes pel fet de ser un document demanat per la Generalitat. Pere G�mez

(ERC) i Lloren� Planagum� s'hi van mostrat d'acord. Josep Maria Corominas CiU, va

qualificar els mapes de declaraci� d'intencions. Va considerar que l'aprovaci�

hauria estat m�s adient a l'inici d'un mandat i no al final.

Cadastre

A l'inici del ple, l'alcalde, Llu�s Sacrest, va informar que les sent�ncies emeses pel

Tribunal Econ�mic Regional de Catalunya a favor de la modificaci� del cadastre de

tres propietaris no s�n extrapolables a la resta de valors cadastrals. �s a dir, que

les sentencies sobre recursos de la Federaci� d'Associacions de Ve�ns no tindran

conseq��ncies m�s enll� dels tres resolucions."D'aquesta manera es tanca un

per�ode d'incertesa", va dir. Va recordar que l'Ajuntament havia aprovat demanar

a la Ger�ncia del Cadastre que els criteris de les resolucions fossin aplicables a



tots els propietaris Va precisar que la petici� no t� recurs. "A alg� li pot semblar

m�s b� o m�s malament",  va dir. El portaveu del Grup Municipal de CiU, Josep

Maria Corominas va lamentar el perjudici als ve�ns.
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